
Erhvervsudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 10. august 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 377
Vil ministeren udarbejde en opgørelse over samtlige regler, der er blevet ophævet som 
følge af »Erhvervslivets EU- og Regelforum«? For hver regel bedes angivet, hvorfor 
reglen blev ophævet, herunder om begrundelsen var 1) dobbeltregulering (hvor samme 
regel fandtes i anden regulering), 2) dobbeltregistrering (hvor kravet kunne opfyldes med 
viden, myndighederne allerede var i besiddelse af (som det f.eks. var tilfældet for reglen, 
der pålagde værksteder, der importerede biler at udtage og veje bilbatterier, selvom det 
offentlige allerede havde denne information fra importøren), 3) at byrderne i forbindelse 
med reglen oversteg de forventede gevinster, eller 4) øvrige årsager (med uddybning).

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen 
(NB).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anni Matthiesen
formand
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